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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-28/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  1. kolovoza 2016. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

19. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 1. kolovoza 2016. godine (ponedjeljak) u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Antonija Marković, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 18. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zahtjev za uređenje pothodnika – Ivekovićeva-M. Gennari 
2. Zahtjev stanara Udatnoga 6 i 8 
3. Dopis Odjela gradske uprave za zdravstvo – projekt „Otklonimo barijere“ 
4. Zahtjev za korištenje prostorija – KK Bura 
5. Odgovori pristigli između dvije sjednice 
6. Razno  

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Vijeće MO primilo je zamolbu stanara Ulice M. Gennari kojim traže uređenje pothodnika između 
ulica M. Gennari i Ivekovićeve. Stanari ističu da bi u pothodniku trebalo sanirati odvodnju 
oborinskih voda, zamijeniti stare rukohvate novima, te postaviti rasvjetno tijelo. Predsjednik VMO 
Marin Barać predložio je da se zamolba proslijedi Odjelu gradske uprave za komunalni sustav.  
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
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AD 2 
Vijeću MO obratili su se stanari zgrada Udatnoga 6 i 8 sa zamolbama da se kontejneri za kućni 
otpad prebace na suprotnu stranu ulice zbog higijenskih razloga i da se znak zabrane parkiranja 
premjesti bliže dućanu, odnosno dvadesetak metara od ulaza u zgradu Udatnoga 8 kako bi se 
povećala preglednost u prometu. Predsjednik VMO Marin Barać predložio je da Vijeće podrži 
navedene zamolbe te ih proslijedi nadležnim službama. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 3 
Odjel gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb dostavio je obavijest o pokretanju projekta pod 
nazivom „Otklonimo barijere“ s ciljem unapređenja pristupačnosti različitih ustanova i institucija te 
bolje dostupnosti raznih usluga osobama sa invaliditetom. Vijeća MO sve zahtjeve za rješavanje 
problema vezanih uz barijere trebaju dostaviti Odjelu gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb. 
Predsjednik VMO Marin Barać upoznao je prisutne da na području MO Sveti Nikola postoji mali 
broj lokacija na pješačkim prijelazima na kojima treba izraditi prilaz za invalide, te predlaže da se 
uputi zahtjev Odjelu gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb s popisom tih preostalih lokacija. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 4 
Košarkaški klub „Bura“ uputio je zahtjev za korištenje prostorija MO na adresi Zametska 6 uz 
plaćanje naknade. Prostor bi koristili svaku srijedu i petak od 19 do 20 sati u periodu od 14. rujna 
do 1. lipnja 2017. godine. Budući da se radi o novom korisniku VMO treba dati svoje mišljenje. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno iznijelo pozitivno mišljenje za predmetni zahtjev za korištenje 

prostorija MO. 
 
 
AD 5 
Vijeće je primilo odgovor Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem kojim obavještavaju da na početku Zametske i Liburnijske ulice ne postoji površina na 
kojoj bi se moglo planirati nova parkirališna mjesta za navedenu stambenu zonu. Minimalan broj 
parkirnih mjesta mogao bi se planirati i izgraditi na postojećim zelenim površinama uz same 
stambene zgrade pri čemu bi se intervencijom u postojeće zelene površine uvelike narušila 
kvaliteta života na predmetnoj lokaciji. S obzirom na navedenu problematiku nedostatka parkirnih 
mjesta u zoni početka Zametske i Liburnijske ulice, te i šire, voditi će se računa da se prilikom 
planiranja i izgradnje novih sadržaja osigura veći broj parkirnih mjesta koji bi umanjili sadašnji 
nedostatak parkirnih mjesta. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Vijeću se obratila stanarka zgrade Crnčićeva 5 s problemom zapuštenih vrtova koje vlasnici 
odbijaju urediti. Stanarka ističe da predmetni vrtovi već godinama nisu uređivani, te stanari ne 
znaju kome se trebaju obratiti. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 

Direkciji za komunalno redarstvo na daljnje postupanje. 
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AD 6 
Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 
 
 
 

Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 
  


